

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

RESTRICTED

L/4461/Add.2
22 January 1980

Limited Distribution

ARTICLE XIX - ACTION BY FINLAND

Women's Panty Hose (Tights)

Addendum

LIFTING OF MEASURE

The following communication, dated 14 January 1980, has been received from the Permanent Mission of Finland.

The surcharge on the imports of women's panty hose (tights) falling under CCCN heading ex 60.04 a, which was originally imposed on 27 December 1976 and which was notified by Finland under Article XIX of the General Agreement on 26 December 1976, has been abolished by Ministry of Finance Decree of 19 December 1979. The Decree took effect on 1 January 1980. The basic price for tights remains at its present level, Fmk 1.60 per pair.

MESURE PRISE PAR LA FINLANDE AU TITRE DE L'ARTICLE XIX

Bas-culottes (collants) pour femmes

Addendum

LEVÉE DE LA MESURE

La mission permanente de la Finlande a fait parvenir au secrétariat la communication ci-après en date du 14 janvier 1980.

La surtaxe à l'importation des bas-culottes (collants) pour femmes relevant de la position ex 60.04 a de la NCCD, qui a été instituée initialement le 27 décembre 1976 et que la Finlande a notifiée le 26 décembre 1976 au titre de l'article XIX de l'Accord général, a été supprimée par décret du Ministère des finances en date du 19 décembre 1979. Le décret a pris effet le 1er janvier 1980. Le prix de base des collants reste à son niveau actuel de 1,60 markka la paire.